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NOTULEN OUDERRAAD VERGADERING DE KEERKRING D.D. 15 OKTOBER 2019 
 
Aanwezig: Voorzitter Nienke Bauer 
 Evenementen  Debby Versteege 
 PR Floortje Bakker 
 Bibliotheek Annette Veldt 
 Team De Keerkring Hans Dingerdis  
  Elanor Numan 
 Secretaris Daphne Ingen 
  
Afwezig: Femke Koenen, Mandy Stapel¸ Bianca Tuin, René Arkes 
  
Aanvang: 20.00 uur 
Afsluiting: 21.30 uur 
 
1. Opening en mededelingen 
Nienke opent de vergadering om 20.00 uur en heet de aanwezigen welkom.  
 
2. Acceptatie of aanpassing van de agenda 
De agenda wordt ongewijzigd geaccepteerd.  
 
3. Notulen en actiepuntenlijst d.d. 2 september 2019 
De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 
 
Actiepuntenlijst d.d. 2 september 2019 
020919-1, schoolplein, dit actiepunt blijft open staan. 
 
Openstaande actiepuntenlijst 
270519-4, Fancy Fair – voorzitter 2020/21, Debby heeft twee reacties gehad 
op de vacature van voorzitter. Nienke vraagt zich af of de nieuwe voorzitter ook 
in de ouderraad plaats neemt. Dit actiepunt is afgehandeld. 
270519-8, Leerlingenraad, een nieuwe leerlingenraad wordt geïnstalleerd. Dit 
actiepunt blijft open staan. 
040719-1, jaarcijfers, dit actiepunt is afgehandeld. 
 
4. Ter bespreking 
4.1 Algemene Ledenvergadering 2019 
Buiten de OR/MR zijn er vier aanmeldingen voor het gastsprekersgedeelte. Het 
idee bestaat om op Facebook een event aan te maken waar ook externen zich 
voor aanmelden. Floortje en Nienke pakken dit op.  
 
De kascommissie, Joep Dekker en Edo Meinema willen graag iets zeggen 
tijdens de ALV. De ALV begint om half acht. Femke vertelt iets kort over de 
cijfers en daarna geeft de kascommissie een toelichting. Ik stel dus voor om 
direct om half acht een kwartiertje hier aan te besteden. 
 
4.2 Jaarkalender september/oktober 
De ouderraad bespreekt de activiteiten voor de maanden september/oktober. 
 
5. Van de penningmeester 
5.1 Kascommissie    
De kascommissie heeft de jaarcijfers goedgekeurd. 
 
Femke geeft aan dat er een verlies is gerealiseerd in verband met de 
schoolreizen. Femke stelt voor dit verlies van de reserves van de schoolreizen 
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af te halen. Voor de middenbouw gaat dit om een bedrag van EUR 2.000,- en 
voor de bovenbouw EUR 1.500,- De ouderraad gaat akkoord. Dan blijven er bij 
beide nog wat over voor dit jaar en kunnen we volgend jaar weer een beetje 
proberen te plussen. Hans stelt voor over drie jaar een vast bedrag per jaar te 
vragen en te indexeren. Elanor stelt voor de locaties voor de komende twee 
jaar vast te leggen, wellicht kan er dan een korting bedongen worden. Hans wil 
graag een begroting ontvangen voor het museumbezoek tijdens de schoolreis. 
Nienke geeft aan dat deze begroting bij de groepsleiders vandaan moet 
komen, aangezien de ouderraad het museumbezoek niet regelt. Floortje stelt 
voor te inventariseren welke kinderen een museumkaart hebben.  
 
Hans stelt voor een aparte rekening te openen voor de schoolreis en de 
bovenbouw en middenbouw betaalpassen mee te geven. Dit voorkomt dat 
schoolreisouders met een enveloppe vol met geld op pad moeten. Femke gaat 
bekijken wat de mogelijkheden zijn.  
 
Hans geeft aan een rekening gekregen te hebben voor de rodelbaan en 
kabelbaan in Limburg. Miranda/Anne hebben aangegeven dat deze activiteit 
van het schoolreisbudget ging. De rekening kan bij de penningmeester van de 
schoolreis ingeleverd worden.  
 
Begroting 2019/2020  
Hier heb ik een paar kleine wijzigingen aangebracht. 
1. Initiatieven vanuit school wat verhoogd voor de tuinpotjes van de groepen. 
2. Sport en spel iets verlaagd, hier zijn vorig jaar weer nieuwe tenues gekocht.  
3. Fancy fair opgenomen in de begroting. 
 
Opbrengsten betaalverzoeken  
De opbrengsten van de betaalverzoeken gaan goed. Volgende week wordt er 
een reminder verstuurd. Voor de schoolreis van de bovenbouw zijn 61 
betaalverzoeken verstuurd, hiervan zijn er 49 voldaan en staan er 12 open. 
Voor de schoolreis van de middenbouw zijn er 63 betaalverzoeken verstuurd, 
hiervan zijn er 45 voldaan en 18 betaalverzoeken staan nog open. Van de 
ouderbijdrage zijn 158 verzoeken verstuurd waarvan 134 betaald zijn en er nog 
24 open staan. 
  
Ouderbijdrage 
Femke heeft per ongeluk EUR 32,50 in het betaalverzoek geplaatst en dat had 
EUR 31,35 moeten zijn. De MR heeft goedkeuring gegeven om het teveel 
betaalde te besteden aan iets leuks voor de kinderen. Het betreft ongeveer 
EUR 25,00 per groep.  
  
Schoolreis boodschappen potjes              
Bovenbouw Bij één groep was er iets te kort in de pot voor het brood dat 
achteraf betaald moest worden. De andere groep kwam net uit.  
Middenbouw is nog niet bekend. De groepen hadden wel wat over van de 
budgetten, maar er komt nog een rekening voor het brood, de patatjes en een 
dranger. De verwachting is dat net niet uitgekomen gaat worden. 
  
Schoolreis Wieringen 2020  
Femke heeft de accommodatie geboekt voor 28 personen voor 2020. Zo als 
het er nu uit ziet houden we dan wat over. Dat kunnen we dan goed gebruiken 
voor het jaar daarna.  
 
6. Werkgroepen 

Besluit 
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6.1. Evenementen 
Debby geeft aan dat voor Sinterklaas een eerste bijeenkomst gepland staat 
eind oktober.  
 
6.2. Sport 
Schaken 
Hans vraagt of er een training/clinic opgezet kan worden voor het 
schoolschaken. Daphne gaat hier achter aan.  
 
6.3 Schoolbibliotheek 
Annette geeft aan dat de boekenmarkt is geweest. Opbrengst EUR 60, hiervan 
worden nieuwe boeken gekocht voor de schoolbibliotheek. 
 
6.4 Schoolplein 
Hans geeft aan dat er hekken geplaatst zijn tussen de peuters en de kleuters. 
Hans gaat in contact met de hovenier om de bossage af te toppen. Vrij maken 
voor een halve zee container om de fietsjes voor de peuters te plaatsen.  
 
6.5 Oudercafé 
Mandy heeft aangegeven 20 november als nieuwe datum voor een volgend 
oudercafé en vraagt mee te denken over onderwerpen. Floortje geeft aan dat 
er wellicht een poll op Fiep gezet kan worden met onderwerpen en ouders 
laten stemmen. Jenaplan kan een onderdeel van de onderwerpen zijn. 
 
7. Vanuit het team 
Hans geeft aan dat op 6 november opgeroepen wordt tot staken. Debby stelt 
voor ouders voor de klas te zetten, geen lesgeven, begeleiden. Toestemming 
van ouders nodig.  
 
Hans geeft aan dat de Bibots en ozobots binnen zijn. Tevens is er een 
wisefloor opstelling geïnstalleerd. Debby stelt voor de kinderen een stukje te 
laten schrijven en op Facebook te plaatsen. Ook ter promotie van 
De Keerkring. 
 
Hans geeft aan dat De Keerkring in 2022 – 50 jaar bestaat. Er wordt een 
reünie georganiseerd en kan wellicht in combinatie met Fancy Fair. Een 
werkgroep wordt hiervoor opgericht. Hans vraagt de ouderraad een bijdrage 
kan doen voor de reünie.  
 
8. Vanuit de MR 
Geen opmerkingen. 
 
9. Vanuit de Vrienden 
De Vrienden hebben 2 november een tuin doe dag georganiseerd.  
 
10. Extra onderwerpen 
Geen opmerkingen. 
 
11. Rondvraag 
Geen opmerkingen. 
 
12. Sluiting 
Nienke sluit de vergadering om 21.30 uur. 
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